

Bulletin

REVISED DATE

Annual Electrical Inspections Sun Life Financial Centre

Our service provider, Kroon Electric Corporation will be performing the annual inspection of the electrical rooms on all floors.

This work will commence on Tuesday, April 16th during normal business hours and is scheduled **for completion by Friday, May 31st**. Access to some tenant suites will be required. All work is being performed by a certified technician and all personnel involved will be wearing visible building identification.

Should you require additional information or clarification, do not hesitate to contact the Management Office at 613.236.6452.

Lori Anne Sauv -Keefe
PROPERTY MANAGER

May 16, 2019

Bulletin

REVISION DE DATE

Inspection annuelle des locaux électriques Centre Financière Sun Life

Veillez noter que notre fournisseur de service, la corporation Kroon Electric, procédera sous peu à l'inspection annuelle des locaux électriques de tous les étages.

Les travaux qui s'effectueront pendant les heures normales de bureau devraient débuter le mardi 16 avril **pour se terminer le vendredi 31 mai**. Pour ce faire, nous devons demander accès à certains bureaux de locataires. Tous ces travaux seront effectués par un technicien certifié et tout le personnel impliqué portera bien à la vue un badge de l'édifice.

Pour toute information supplémentaire, n'hésitez pas à communiquer avec le bureau de gestion au 613.236.6452.

Lori Anne Sauvé-Keefe
GESTIONNAIRE IMMOBILIER

Le 16 mai 2019